
 

TECHNICKÁ UNIVERZITA V LIBERCI | Fakulta mechatroniky, informatiky a mezioborových studií | Studentská 1402/2 | 461 17 Liberec 1  

tel.: +420 485 353 624 | jmeno.prijmeni@tul.cz | www.fm.tul.cz | IČ: 467 47 885 | DIČ: CZ 467 47 885 

 
 

Zápis z jednání oborové rady ze dne 14. 2. 2024, 
doktorského studijního programu P0714D150008 a P0714D150007 Technická kybernetika 

 
 

Celkový počet členů oborové rady TK: 10 
Přítomni: 10 členů oborové rady (viz prezenční listina) 
Omluveni: 0 členů oborové rady (viz prezenční listina) 
Host:  doc. Ing. Petr Šidlof, Ph.D. – proděkan  
 
Program:  

1. Seznámení členů OR TK s novým vedení FM 
2. Přehled úspěšných SDZ a obhajob DisP v akademickém roce 2022/2023 
3. Projednání ročních hodnocení studentů DSP TK a vydání stanoviska OR 
4. Informování o výsledcích ankety mezi doktorandy a projednání návrhů na změny 
5. Ostatní  

 
1. Seznámení členů OR TK s novým vedením FM 
 
Předseda OR prof. Koldovský představil na úvod nové vedení fakulty v čele s děkanem doc. Ing. 
Josefem Černohorským, Ph.D. 
2. Přehled úspěšných SDZ a obhajoba DisP v akademickém roce 2022/2023 
Členové OR byli seznámeni studijní referentkou o úspěšných SDZ a Obhajobách DisP a obdrželi 
veškeré materiály.  
 
3. Projednání ročních hodnocení studentů DSP TK za AR 2022/2023 a vydání stanoviska OR 
 
Členové OR projednali všechna předložená roční hodnocení (viz. záznamový list) a projednali 
stanoviska a připomínky k jednotlivým studentům. Zároveň referentka Ing. Kuncová informovala 
všechny členy OR o zahájených státních doktorských zkouškách a obhajobách disertačních prací.  

 
Závažné připomínky k průběhu studia: 
 
T. Kounovský – školitel projedná dosavadní účast ve studiu se studentem a případně si podá 
student žádost o zanechání studia. Není aktivním doktorandem již 1 rok. Od děkana obdržel minulý 
rok rozhodnutí  pro odevzdání disertační práce, který je k 30.6.2024. 
D. Kajzr – v minulém zápisu OR dostal informaci o dodání přihlášky k obhajobě do 05/2024. Nyní 
i v návaznosti na končící akreditaci SP P2612 obdrží rozhodnutí děkana o podání přihlášky 
k obhajobě do 31.8.2024. 
T. Souček – student je ve studiu déle jak 3 roky a není podána přihláška k SDZ. Student obdrží 
rozhodnutí děkana o odevzdání přihlášky k SDZ do 30.5.2024 
R. Moezzi - student je ve studiu déle jak 3 roky a není podána přihláška k SDZ. Student obdrží 
rozhodnutí děkana o odevzdání přihlášky k SDZ do 30.5.2024 
L. Mázl – student je ve studiu déle jak 2 roky a nejsou splněny všechny odborné zkoušky. Student 
obdrží rozhodnutí děkana o splnění všech odborných zkoušek do 31.8.2024 
 
Připomínky k průběhu studia: 
Všichni studenti SP P2612 obdrželi informace ohledně končící akreditace studijního programu. 
V tuto chvíli, jak informoval prof. Plíva, není ještě platná novela zákona, která by měla přestup do 
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jiného studijního programu v rámci fakulty umožňovat. Všichni studenti tedy znovu obdrží e-mail 
s upozorněním na nejzazší termín odevzdání disertační práce do 30.6.2024.  
 
J. Zlámaný – splnit všechny odborné zkoušky do 31.8.2024 
 
4.   Informování o výsledcích ankety mezi doktorandy a projednání návrhů na změny  
 
Předseda OR prof. Koldovský seznámil členy OR se stavem v oboru TK na FM. Informoval členy o 
zavedení seminářů pro doktorandy, které probíhají 4x ročně pod vedením doc. Chaloupky. Zmínil 
také konkurence schopnost při podávání SGS projektů a požadavků na publikace doktorandů.  
 
Doc. Chaloupka informoval také o průběhu seminářů, o slabých a silných stránkách v rámci nich.  
 
Prof. Koldovský navrhl OR k diskuzi myšlenku o povinnosti mít druhého školitele externistu. Nad 
tímto tématem proběhla diskuze v rámci OR. Prof. Plíva připomněl připomínky ke způsobu 
schvalování nehabilitovaných školitelů, které zazněly při akreditacích studijních programů.  
 
Doc. Bortel upozornil na úskalí, která mohou přicházet s externími školiteli a diskutoval zkušenosti 
z ČVUT  
 
Doc. Černohorský zmínil také, že je dobré, pokud jsou doktorandi zapojeni do mezinárodních 
projektů. Jejich úroveň se tímto rapidně zlepšuje a mohou tak navazovat kontakty a svou práci 
konzultovat s dalšími odborníky v daném oboru.  
 
Prof. Nouza navrhnul, aby již u přijímacího řízení bylo lépe zjišťováno, kdo studenta povede, jaká 
je vize doktorského studia a s jakým tématem. Ideálním případem by bylo, kdyby studenti 
přicházeli se svými novými školiteli již s návrhem ISP, které se po případném přijetí budou již jen  
v detailech upravovat.  
 
Do budoucna proběhne diskuze o zavedení doktorských seminářů častěji než 4x ročně, možnosti 
uznávání absolvování předmětů online na prestižních univerzitách a získání příslušného certifikátu, 
případně zavedení „čtenářských klubů“. Prof. Koldovský se ve spolupráci s Dr. Vitvarovou chce 
zaměřit na gymnázia, která by byla přínosná pro kvalitu studia v technických oborech v rámci FM.  
 
 
5.Ostatní 
 
Doc. Šidlof (proděkan pro DSP) projednal se členy OR myšlenku nazrušení tisku tezí k SDZ. 
Členové OR souhlasili.  
Oznámil drobné úpravy směrnice pro DSP, které plánuje do budoucna o konečné podobě návrhů 
budou všechny  OR FM informovány.  
Diskutována byla také forma autoreferátu, jejich obsah, nebo úprava formy např. formou posterů. 
 
Tento zápis bude zaslán v elektronické podobě všem členům OR a školitelům oboru TK. 

 
 

 
 
prof. Ing. Zbyněk Koldovský, Ph.D.  
        předseda oborové rady TK 


